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产品详情

佛山FedEx国际快递取件电话 佛山FedEx快递托运服务站

FedEx Express, a subsidiary of FedEx Corp. (NYSE: FDX) and one of the world’s largest express transportation
companies, has appointed Sasathorn Phaspinyo as the new Managing Director of FedEx Express Thailand. He
succeeds Tien-Long Woon, who oversaw FedEx operations in Thailand since 2019 and was appointed Managing
Director for the company’s Malaysia operations in 2023.

In his new role, Sasathorn will lead a team of about 1,400 team members in Thailand. He is responsible for building
smarter and more sustainable supply chains, as well as an efficient network enabling Thai businesses to harness the full
potential of global trade opportunities.

Sasathorn joined FedEx Thailand as an Engineer in 2004 and ascended through the company with various roles in
Operations Management. His most recent role was Manager of Planning & Engineering, where he oversaw network
planning and infrastructure development for Thailand, Vietnam, and Indochina.

FedEx is committed to supporting businesses in Thailand, including small and medium enterprises (SMEs) and
facilitating cross-border e-commerce opportunities to help B2B and B2C customers expand their global footprint.

联邦快递（Fedex空派，Fedex站点）快递，是您贸易中bukehuoque的合作伙伴。我们提供多种产品运输
服务，包括食品、药品、化工品、纺织品、五金和电子产品等。 在食品运输方面，我们以可靠而闻名。
无论是新鲜水果还是冷冻食品，我们都能确保在快递过程中保持其品质和新鲜度。我们严格遵守相关法
规和标准，确保食品运输的安全与卫生。 药品在快递中需要特殊的注意和处理，我们拥有专业团队和设



施，确保药品在整个运输过程中保持其质量和完整性。我们了解药品运输的紧迫性和严谨性，并为您提
供快速和可靠的服务。 化工品是一类特殊的货物，涵盖了固体、颗粒、粉末和液体等多种形态。我们拥
有丰富的经验和专业的设备，能够安全和地运输化工品。特别是对于危化品的运输，我们严格遵循标准
和安全规范，确保无任何安全隐患。 作为一家专业的快递公司，我们不仅提供产品运输服务，还提供正
式报关服务。我们拥有专人对接和代做报关资料的服务，为您节省时间和精力。我们熟悉各国的报关要
求和流程，并能快速准确地办理报关手续，确保您的货物能够顺利进入目的地国家。
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